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SparkLabs Taiwan
地址：臺北市松山區南京東路四段2號

電話：02-25700202 ext.331

電子郵件：info@sparklabstaiwan.com

類別屬性：育成加速

官方網站：進入網站 

V有輔導 V有舉辦活動或課程 V可獲得投資機會 V可獲得商機機會 X場地外借

X可進駐 V創業家簽證認可 X政府單位營運 X地址可提供工商登記 X績優推薦 X在地交流V國際鏈結

SparkLabs 是由創業家為創業家所成立的全球加速器網絡，2018年，SparkLabs Taiwan 
成立，藉由資源的引進與經驗的連結，讓更多台灣的團隊具備進入全球市場的實力。 

SparkLabs Taiwan 
策略性的設計加速計畫之內容，以提升團隊之國際競爭力，連結創業家與全球網絡，引薦具備成功全球
市場創業經驗的導師。

SparkLabs Taiwan 將提供種子資金，讓團隊在創業初期能得到足夠的協助與支援，以便全心全力地專注
於自身產品與服務的優化，提出具有正面影響力的商業模式，讓世界更好。此外，高於業界的再投資率
也是對於計畫成效最好的證明。

最後更新日期：2025.09.11

https://www.sparklabstaiwan.com/zh/home
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SparkLabs is a global accelerator network founded by entrepreneurs, for entrepreneurs. Our Taiwan office was
established in 2018 with the mission to unlock the full potential of this land. 

At SparkLabs Taiwan, we offer a strategically designed program designated to cultivate international
competence, connect founders to global caliber resource networks, and most importantly, introduce them to
world-class mentors who has walked the talk. 

We believe in the importance of providing early-stage seed funds to high potential startup. At this stage, the
teams should be able to have enough security and support allowing them to focus on sharpening their offerings
into something truly outstanding. Our global track records of having one of the highest reinvestment rates in the
industry is evidence that we do this well.
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